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Abstract (en)
[origin: WO8703324A1] A false floor system comprised of a series of floor support units each of which has a number of posts (21, 22) in a grid
matrix and joined together by a frame (23, 24). Attachment means (26) is provided to join the units to adjacent units and location means (25) on
each unit is provided to positively locate a floor panel. Services such as electricity, telephone and computer cables may be laid in the false floor
cavities.

Abstract (fr)
Un systeme de faux plancher comprend une série d'unités de support de plancher, dont chacune est constituée d'un certain nombre de montants
(21, 22) disposés selon une matrice quadrillée et reliés les uns aux autres par un cadre (23, 24). Un organe d'attache (26) est prévu pour joindre
les unités a des unités adjacentes et un organe de positionnement (25), prévu sur chaque unité, permet d'y placer un panneau de plancher. Des
services techniques, tels qu'électricité, téléphone, cables d'ordinateur peuvent étre disposés dans les cavités du faux plancher.
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